
  

 

 

 
Møteprotokoll 01/2017 

 
Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Hjørnet, Bjugn rådhus 
Dato: 22.05.2017 
Tid: 13:00 – 14:35 

 
 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Turid Undertun Leder AP 
Reidulf Lund Nestleder FRP 
Gerd Hegvik Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne Torill Rødsjø MEDL AP 
Arne Brandvik MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ragnar Grønås Anne Torill Rødsjø SV 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bente Kristiansen 
Arnlaug Lund Jakobsen 

Helsesjef 
Møtesekretær 
 
 
 

  
Merknad: 
Ingen merknad til innkalling og sakliste. 
 
 
 

 
 
 



  

 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 17/1 Oversendelse av Ørland eldreråds årsrapport for 

2016 
 

RS 17/2 Oversendelse av Roan eldreråds årsmelding 2016  
 Saker til behandling:  
PS 17/1 Utkast til ny forskrift om langtidsplass i sykehjem 

eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for 
heldøgns tjenester 

 

PS 17/2 Bjugn eldreråd - årsmelding 2016  
 
 
 
 
Informasjon / referat:  
Helsesjef Bente Kristiansen har fått bestilling fra formannskapet om foreta en evaluering av 
helsetjenestene i kommunen og vurdering av framtidige behov. Bombolimfplanen skal også 
evalueres. Hun oppfordrer rådet til å foreta et dypdykk i lovverket i forhold hvilke rettigheter /plikter 
som stilles.  
 
I forskrift for sykehjem står det hva en har rett på, det står det ikke i forskrift for omsorgsbolig. 
Omsorgsbolig er ingen institusjon, men et eget hjem. Det er helsetilstand og behov for brukerne som 
avgjør hvordan bemanningen skal være.  
 
For folk flest er det vanskelig å forstå forskjellen mellom sykehjemsplass kontra omsorgsbolig.  
Hvilke type bolig ønsker eller har vi behov for når eldrebølgen kommer. Vi må ha en plan for 
bærekraftig tjenester. Det blir flere eldre og færre ansatte til å utføre tjenesten. Økonomien 
bestemmer/begrenser tilsetting av nye stillinger. Utfordringen er å få til en rasjonell drift.  
 
Folk lever lengre med sykdom pga medisiner og behandling er utviklet og forbedret. 
Flere unge brukere trenger hjelp resten av livet. 
 
Skal vi bygge omsorgsboliger eller sykehjemsplasser?  
Hva er behovet framover?  
 
  



  

Referatsaker: 

RS 17/1 Oversendelse av Ørland eldreråds årsrapport for 2016 

RS 17/2 Oversendelse av Roan eldreråds årsmelding 2016 
  



  

Saker til behandling: 

PS 17/1 Utkast til ny forskrift om langtidsplass i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt 
tilrettelagt for heldøgns tjenester 
Rådmannens innstilling: 
 

Saksprotokoll i Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.05.2017  
Behandling: 
 
Enstemmig vedtak som uttalelse fra kommunalt råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne: 
Godkjenner utkastet til ny forskrift om langtidsplass i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt 
tilrettelagt for heldøgns tjenester 
 
 
 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 22.05.2017  
 
 
Enstemmig vedtak som uttalelse fra eldrerådet: 
Eldrerådet godkjenner utkast til ny forskrift som fremlagt. 
 
 

PS 17/2 Bjugn eldreråd - årsmelding 2016 
Eldrerådsleders innstilling: 
Årsrapporten legges fram uten innstilling. 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 22.05.2017  
 
 
Endelig vedtak: 
Eldrerådets årsmelding for 2016 – enstemmig vedtatt. 
 
 


